

尼日生命河靈糧堂

River of Life Christian Church in Niger

加入 Joined: 2018年 2月

地點 Location: Niamey, Niger

主任牧師 Senior Pastor: Edem Bokovi

分堂: 一間分堂

官方語言: 法語



簡要介紹:

生命河靈糧堂在尼日的分堂建立於2018年2月，位於尼日首都尼亞美(Niamey)，負責該堂的Benoit牧師，是由貝南生命河靈糧堂主任牧師Corneille所差派的。尼日是位於西非的一個內陸國，土地百分之八十以上屬於撒哈拉沙漠，是全世界最貧窮的國家之一，人口99%信奉回教。貝南生命河靈糧堂主任牧師 Pastor Corneille 對傳福音有很大的負擔，積極向其他地區拓植新的聚會地點，希望將福音廣傳鄰邦，於是差派

Benoit牧師，於2018年2月在尼日首都尼亞美(Niamey)建立教會，定意要把福音帶到屬靈的荒地。從2024年起，差派主任牧師為牧師Edem Bokovi，靠著主的恩典，聚會人數每週增加，目前每週已經多達235人之多！在回教社區傳福音不容易，他們在許多不同的社區以一對一的方式，尋求傳福音的機會，他們著重小組的發展，為教會建立紮實的根基。同時隨著科技發展，他們也開始發展網路福音的部分，希望能夠透過各種網路科技方式，接觸到人群，將福音傳到尼日各處。

Brief Introduction:

River of Life Christian Church in Niger was established in February 2018 in the Capital City of Niamey. Its pastor koffi Benoit AMEKPO was sent by Pastor Corneille of ROLCC Benin. Niger is a landlocked country in West Africa, over 80% of its land area lies in the Sahara Desert, and over 99% of its population is Muslim. Niger is one of the poorest countries in the world. Pastor Corneille, director of ROLCC Benin, has a heavy burden on evangelism and actively expands new meeting places in other areas, he hopes to spread the gospel to neighboring countries, so he sent Pastor koffi Benoit Amekpo to establish a church in Niamey, Niger, in February 2018, and determined to bring the gospel to the spiritual wasteland. Starting from 2024, the senior pastor will be Pastor Edem Bokovi. With the grace of the Lord, the number of people attending meetings has increased every week, and currently the number of people attending meetings is as high as 235 per week! It is not easy to preach the gospel in the Muslim community. They seek opportunities to preach the

gospel on a one-on-one basis in many different communities. They focus on the development of small groups and build a solid foundation for the church. Pray that God will open the spiritual sky and break the rule of the evil one. At the same time, with the development of technology, they have also begun to develop the online gospel part, hoping to reach people through various methods and spread the gospel to all parts of Nigeria.

代禱事項：

1. 請為尼日的新任命的牧師Edem Bokovi 禱告，我們祈求祢為新牧師提供指導和供應。賦予他清晰的願景、決策的智慧。願他被祢的靈充滿，有能力在信仰的道路上帶領、教導和激勵教會弟兄姊妹。天父啊，我們將牧師一家置於您慈愛的關懷之下，並在他們在事工中互相支持時祝福他們團結、喜樂和愛。同時代禱教會內部有團結與和諧的精神，幫助他們以開放的心接待新牧師，並願意支持教會的事工並持續努力。
2. 請為尼日的 ROLCC 祈禱，在這個技術快速進步的時代，他們認識到透過數位平台和線上推廣來擴展您的王國的機會。求主幫助祈求尼日的弟兄姊妹在數位化的努力給予指引。讓他們尋求利用科技將您的福音傳播到地球的每個角落時，請賜給他們智慧來應對數位世界的複雜性，以便他們能夠有效地接觸那些在生活中尋找真理和意義的人。
3. 請為尼日的國家安全禱告，求神保守國家的安定和百姓健康平安，並請為教會成員的安全祈禱。

Prayer Items:

1. As we embark on this new chapter with our newly appointed pastor, Edem Bokovi, we come before You with hearts full of gratitude and anticipation. Lord, we ask for Your guidance and provision for our new pastor. Grant them clarity of vision, wisdom in decision-making, and strength for the journey ahead. May they be filled with Your Spirit, equipped to lead, teach, and inspire us in our walk of faith. Father, we lift up our pastor's family into Your loving care. Surround them with Your peace and protection, and bless them with unity, joy, and love as they support one another in ministry. We pray for a spirit of unity and harmony within our church body as we welcome our new pastor. Help us to embrace them with open hearts, willing hands, and a willingness to support them in their ministry endeavors.
2. Please pray for ROLCC in Niger, In this age of rapid technological advancement, we recognize the immense opportunity to expand Your kingdom through digital platforms and online outreach. Lord, we humbly ask for Your guidance and blessing upon all our digital endeavors. Inspire us with creativity and innovation as we seek to utilize technology to spread Your gospel to every corner of the earth. Grant us wisdom in navigating the complexities of the digital world, that we may effectively reach those who are searching for truth and meaning in their lives.
3. Please pray for the national security of Niger, ask God to protect the stability of the country and the

health and safety of the people, and please also pray for the safety of church members.